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Marie Gärdby (C), ordförande 
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§ 1 
 
Utredningsuppdrag vuxenutbildningen, ALUC 
2023/176 
 
Sammanfattning 
Förvaltningschef Richard Löfgren föredrar ärendet. 
Barn- och utbildningsnämnden har utrett möjligheterna för en flytt av vuxenutbildning 
till Hotellet (Hässleholmsvägen 4). 
 
Vuxenutbildningen har under flera år uppvisat ett negativt ekonomiskt utfall, vilket 
beror på att verksamheten är underfinansierad, samt beroende på att 
utvecklingsmöjligheter idag saknas. Genom att tillföra lokaler där verksamheten kan 
utvecklas, stärks ekonomin väsentligt. Vilket innebär att verksamheten kan bära 
kostnaden för Hotellet. 
 
Utredningen påvisar att ur ett utbildningsperspektiv är dagens lokaler för vuxen-
utbildningen begränsande av flera skäl, till exempel gällande kvalitets-, ekonomisk-, 
utvecklings- samt arbetsmiljöaspekt. 
 
En flytt av vuxenutbildningen skulle skapa möjligheter att åtgärda de brister i 
undervisning, ekonomin och arbetsmiljön som finns i nuvarande lokaler, dessutom 
skapas möjligheter att utveckla verksamheten. 
 
En utveckling av vuxenutbildningen skulle på ett än bättre sätt bidra till att kommunens 
medborgare kommer i anställning som både ur ett ekonomiskt perspektiv som ur ett 
mänskligt perspektiv ger vinster. 
 
 
 
Barn- och utbildningsnämnden beslutar, 
 
att översända utredning samt bilagor 1–4 till Kommunstyrelsen, samt 
 
att hos kommunstyrelsen anhålla om att få förhyra Hotellet (Hässleholmsvägen 4) från 
och med 2024-08-01 för att bedriva vuxenutbildning 
 
Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsen 
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